
Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä    
 
Notkopuiston päiväkoti    
 

Kokous 3.9.2024 klo 10:00-10:45 Teams-kokous 
    
Osallistujat:     
 
Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri 
Sini Fehrmann, varhaiskasvatusyksikön johtaja 
Hannah Moilanen, varhaiskasvatuksen opettaja 
Pia Gummerus, terveystarkastaja 
Mia Mountraki, työsuojeluvaltuutettu 
Anne Lindfors, työterveyshoitaja 
Sofia Nyberg, terveydenhoitaja, Jokelan alue 
Sonja Peura, neuvolapalvelujen esimies 
Salla Salmiluoto, huoltajien edustaja 
 
    
Muistio 
  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 
 

2. Oireilijoiden määrän kartoitus 
 

a. Työterveyshuolto 
Vanha tieto: Huhtikuussa tehtiin oirekysely henkilökunnalle. 27 työntekijästä 17 (63 %) 
kokee sisäilmaan liitettyä oireilua, 10 henkilöllä ei oireilua lainkaan. Oireilua esiintyy 
eri puolilla rakennusta, keskittyen uudempaan rakennusosaan. 
 
Tehdään uusi oirekysely marraskuussa, tulokset joulukuussa 2024. 
 
b. Esimiehen tieto  
On tehty oma yhteenveto oireilusta ja tiloista sisäilmatyöryhmää varten. Toimitetaan 
tilapalvelulle. 
 
Johtaja: yksi lapsi ohjattu neuvolaan oireilun kanssa. 
 
c. Neuvola 

Ei paikalla 
 
d. Ympäristökeskus 
Selvitetty viime keväänä lääketieteellisen avun saamista. Hankala saada 
neuvolapalveluista. 
 

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet 
 
a. Tutkimukset 



Ei uusia tutkimuksia edellisen kokouksen jälkeen. Käyty useita kertoja 
kartoittamassa käyttäjien kertomaa viemärinhajua - syytä ei ole löydetty. Viedään 
eteenpäin viemärihajun tarkemmat selvitykset. 
Tilapalvelut kartoittaneet omana työnä kuitulähteitä. 
 
 
b.  Korjaukset 
- Kahden märkäeteisen lattiapinnoitteiden korjaukset tehty kesällä. Korjaukset 

onnistuneet ja niistä saatu hyvää palautetta käyttäjältä. 
- Siirtoilmasäleiköissä olevat mineraalivillat on vaihdettu kuituvapaisiin 

materiaaleihin. Näytettiin valokuvia korjaustyöstä. 
- Keskusteltiin paine-erojen vaikutuksesta sisäilmatilanteeseen. Paine-erot tällä 

hetkellä hyvin tasapainossa varsinkin käyttöaikana, hankala saada paremmaksi jo 
pelkästään ilmanvaihtokoneiden määrän takia (17 kpl). Seurataan paine-eroja 
jatkuvasti olosuhdejärjestelmän kautta ja varmistetaan hyvät olosuhteet paine-
erojen osalta osana kokonaisuutta. 

 
c.  Käyttäjät-toiminnan järjestely 

- Päiväkotiryhmä Kissankellot lakkautettu, perhetupa (avoin päiväkoti) muuttanut tiloihin. 
 

4. Uudet tutkimukset/toimenpiteet  
- Mahdollisesti hajuhaittaa aiheuttavat linoleumipintaiset ilmoitustaulut poistetaan 

ja uusitaan, ajankohta ei vielä tiedossa. 
- AVI-tarkastus kesällä 2024:  

o “Näkemykseni mukaan työnantajan on selvitettävä sisäilmakyselyssä esille tulleiden tilojen 
kunto ja niiden vaikutus päiväkodin sisäilmaan. Työnantajan on selvitettävä luotettavasti ja 
kattavasti rakennuksen kunto ja sen vaikutus sisäilmasto-olosuhteisiin.“ 

o “Päiväkodissa on tehty selvityksiä ja tutkimuksia sisäilmasta. Niiden perusteella on tehty 
toimenpiteitä olosuhteiden parantamiseksi, mutta edelleen päiväkodin työtekijät saavat 
oireita työskennellessään.” 

- Tutkimussuunnitelman valmistelussa AVI-tarkastuksen myötä. Selvitetään 
mahdollisia seikkoja, joita ei aikaisemmissa tutkimuksissa ole havaittu. 

- Viemärinhajun selvitykset. 
 

5. Viestintä, tiedotus 
Tiedotettu viimeksi märkäeteisten korjauksista. Tiedote ajankohtaisesta tilanteesta, 
alkavista tutkimuksista ja kesän AVI-tarkastuksesta syyskuun aikana. Info-tiedote 
kun tutkimukset alkavat. 
 

6. Seuraavan kokouksen sopiminen 
Seuraava kokous 12.11.2024 klo 09:00 


	Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä  
	Notkopuiston päiväkoti  


